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Official program / programme officiel

=)

:00 PM : Doors opening to participants / Ouverture des portes au public.

=)

: 00 PM - 6 : 50 PM : Participants welcome / Accueil des participants.
6:30 PM -8 :00 PM : Food / Repas

6: 50 PM — 7 : 00 PM : Greetings by CAFS President, Denis Tassiako and information / Discours de
bienvenue du Président de la CAFS, Denis Tassiako et informations.

8 :05 PM - 8 :15 PM : Singer performance / Prestation musicale Rachel SEBLIN

8 :15 PM - 8 :25 PM : Dance performance from / Prestation chorégraphique du Rwanda
8 :25 PM -8 : 35 PM : Singer performance / Prestation musicale DJEDIDIA

8 :35 PM - 8 : 45 PM : Dance performance from / Prestation chorégraphique du Congo
8: 45 PM - 9:40: Singer performance / Prestation musicale Karimah (Alberta)

10 :00 PM — 2 :30 AM: Dance party / bal.

2 :30 AM: end of the ceremony / fin de la cérémonie.

La CAFS entendant prélever des cotisations auprés des membres disposés a le faire le 7 mai, des enveloppes
seront disponibles a cet effet. De plus, ce Gala nous permettant de récolter des fonds pour les activités de
I'année en cours et pour les services communautaires, des prix seront attribués a ceux et celles qui
participeront a la loterie dont le tirage se fera avant la fin de la prestation de Karimah.

As CAFS intends to collect membership dues from members willing to do so on May 7th, envelop will be
provide for that purpose. Also, in order to sustain our activities and services to the community all along 2016-
2017, a fundraiser will be held via a lottery (50-50). Prices will be given to winners of the draw before the last
performance by Karimah.
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